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Výzva čtenářům:

ON-LINE ROZHOVOR: Pražský okruh. Kudy povede?

skrýt zprávu

Rubrika: Pražský deník - Moje Praha

Čtenáři Pražského deníku chtějí severní variantu
okruhu
Praha - Velký ohlas zaznamenala březnová anketa na internetových stránkách www.prazsky.denik.cz , která se týkala
variant Pražského okruhu.
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V Deníku



Severní trasu Pražského okruhu podpořilo k 4. dubnu v anketě Deníku téměř 700 hlasujících, jižní přes Suchdol téměř
140 lidí. Na fotu je výjezd ze Suchdola směrem na Horoměřice.
Autor: Martin Divíšek

Čtenáři svými hlasy podporovaly severní nebo jižní variantu severozápadní části Pražského okruhu.

V pátek 4. dubna bylo ve 14 hodin už 850 hlasujících. Výrazná většina z nich podpořila severní trasu. Celkem to bylo
689 účastníků ankety. Pro jižní variantu hlasovalo 136 lidí. Pro to, ať už se realizuje jedna z možností, bylo 22
hlasujících. Tři se vyjádřili, že jim je problematika lhostejná.

ŘSD výsledky nepřeceňuje

Výsledky ankety potěšily starostu MČ Praha
– Suchdol Petra Hejla, který se otázce Pražského okruhu na severu metropole věnuje přes dvacet let. Už dlouho
bojuje proti takzvané suchdolské variantě okruhu, která je v územním plánu.

„V anketě zvítězil zdravý rozum. Je vidět, že lidé hlasovali věcně. Je to další hlas lidu, který ukázal, co si veřejnost
přeje a co naopak ne,“ řekl starosta Hejl.

Podle Ředitelství silnic a dálnic, které je investorem Pražského okruhu a je tedy i účastníkem probíhajícího územního
řízení k chystané stavbě přes Suchdol, nelze výsledky ankety nijak přeceňovat.

Podle mluvčí Martiny Vápeníkové výsledky neukazují reálný poměr názorů Pražanů. „Je obecně známo, že se do
anket zapojují lidé, kterým něco vadí a kteří proti něčemu bojují. Takže tady se mobilizovali jen ti, kteří jsou proti
stavbě přes Suchdol,“ sdělila.

K anketě se rozpoutala velká diskuse čtenářů

Čtenáři podpořili v příspěvcích obě varianty v přibližně stejné frekvenci „Je až neuvěřitelné, jak reagují zástupci
magistrátu ohledně výstavby dálnice přes Suchdol. Až se mi zdá, že je zde zainteresováno stavební lobby a mají tu
pozemky vlivní lidé, kteří je hodlají velice dobře zpeněžit. Jsem proti tomu, aby stát a hlavní město postavili dálnici
přes obydlenou část Prahy,“ napsala Lenka Hermannová.

„Vyzýváme zainteresované orgány, aby urychleně zahájily dostavbu obchvatu kolem Prahy jižní trasou přes Suchdol.
Odmítáme ty nezodpovědné snahy, které již řadu let této výstavbě z různých pseudoekologických důvodů brání,“
napsal Oldřich Zíka z občanského sdružení Hanspaulka.

Na základě zájmu čtenářů Pražského deníku o aktuální vývoj kolem Pražského okruhu na severozápadě metropole
uspořádáme on – line diskusi s ředitelem Závodu Praha Ředitelství silnic a dálnic ČR Robertem Wolfem.

Na dotazy bude odpovídat na internetových stránkách www.prazsky.denik.cz v pondělí 7. dubna od 10 hodin do
zhruba 11 hodin. Otázky mu však můžete posílat už nyní  zde.

 




